

哈尔滨-红海滩

♥沈阳/盘锦/吉林/二道白河/长白山/镜泊湖/牡丹江/哈尔滨



全程无购物

行程特点

- 沈阳故宫
- 盘锦红海滩
- · 长白山天池
- 镜泊湖
- 牡丹江斯大林公园

特点美食

- · 吊炉饼烤鸭 · 镜泊鱼宴
- ・锅包肉风味・ 京北铁锅炖・ 河蟹风味・ 烤肉风味

=天 吉隆坡 / 沈阳

机上田容

乘搭国际航班飞往沈阳

酒店: 瑞峰国际或智选假日或同级(当地四星酒店)

第二天 沈阳

早/午/晚

沈阳故宫 - 沈阳故宫位于辽宁省沈阳市中心,是中国仅存的两大宫殿建筑群之一

满清古街 - 明清古街也称为明清一条街,位于平遥古城南大街,是古时最繁华的商业街之一;古街上还完整地保存着明清时期的店铺遗迹。

张氏帅府 – 张氏帅府,又称"大帅府"或"少帅府",位于辽宁省沈阳市沈河区朝阳街少帅府巷46号,是张作霖及其长子张学良的官邸和私宅。

赵四小姐楼 - 赵一荻故居,俗称赵四小姐楼,因1928-1931年,赵一荻女士曾在此居住而得名。

中街步行街 - 全长1500米的中街是沈阳最早的商业街,有369年历史,也是中国第一条步行街,自明清开设以来,距今已有350多年。

酒店: 瑞峰国际或智选假日或同级(当地四星酒店)

第三天 沈阳 - 盘锦 - 沈阳

早/午/晚

盘锦红海滩风景廊道景区 - 红海滩风景区是国家4A级景区、辽宁省优秀旅游景区。位于辽宁省盘锦市大洼县赵圈河乡境内。属于湿地生态旅游景区,是自然环境与人文景观的完美结合,是集游览、观光、休闲、度假为一体的综合型绿色生态旅游景区。盘锦红海滩位于渤海湾东北部,地处辽河三角洲湿地内,辽河三角洲的盘锦市,是一处著名的国家级自然保护区。景区内的著名景点有: 爱情宣言

廊、情人岛、廊桥爱梦、岁月小栈、卧龙湖码头、稻梦空间

酒店: 瑞峰国际或智选假日或同级(当地四星酒店)

第四天 沈阳 – 吉林

早/午/晚

(外观) 吉林天主教堂 - 天主教堂位于吉林省吉林市松江路三号,吉林大桥北端附近,南临松花江。从1917年动工,费时10年。

(车游)松江中路 - 松江中路位于市中心临松花江的一段,从临江门大桥起,到吉林大桥上,是冬季到吉林观赏雾凇的主地场所。

北山公园 - 北山公园是吉林市著名旅游胜地。位于吉林省吉林市船营区,是一座 久负盛名的寺庙、风景城市园林。

酒店: 维也纳国际酒店或同级 (当地五星酒店)

保证自费:

沈阳故宫 + 长白山景区 + 镜泊湖景区

第五天 吉林 - 二道白河

早/午/晚

长白山风景区 - 景区东南与朝鲜毗邻,坐落于长白山北坡。长白山景区是国家5A级旅游景区,主峰长白山多白色浮石与积雪而得名。

大天池 - 天池又名龙潭、韩国称白头山天池,是中国和朝鲜的界湖,位于吉林省南部,北韩兩江道北部。天池是長白山的火山口湖,為中國最深的湖泊。

小天池 - 小天池在长白瀑布以北3公里处,在幽静的岳桦林中,海拔1780米,湖面呈圆形,面积5380平方米,水深10余米,湖水碧绿。

长白瀑布 - 长白瀑布位于天池北侧,乘槎河尽头。乘槎河流到1250米处便形成落差为68米的瀑布,因系长白山名胜佳景,故名长白瀑布

聚龙温泉群 - 聚龙温泉位于长白山北坡, 大约距长白瀑布九百米的地方,有30多眼泉水喷涌而出,水温最高可达82℃。

酒店: 长白天地度假酒店或同级 (当地五星酒店)

第六天 长白山 – 镜泊湖 – 牡丹江

早/午/8

镜泊湖风景区(含2次电车)- 镜泊湖是中国最大、世界第二大高山堰塞湖。镜泊湖是5000年前经多次火山喷发,熔岩阻塞牡丹江古河床而成的火山熔岩堰塞湖 吊水楼瀑布 - 吊水楼瀑布,又称镜泊湖瀑布。瀑布下边的水潭深60米,叫"黑龙潭"。每逢雨季或汛期,水声如雷,激流呼啸飞泻,水石相击,白流滔滔,水雾蒸腾出缤纷的彩虹。

酒店: 俪莱戴斯酒店或同级(当地五星酒店)

第七天 牡丹江 - 哈尔滨

早/午/晚

中央大街 - 中央大街是哈尔滨市一条很繁盛的商业步行街,始建于1900年,街道建筑包罗了文艺复兴,巴洛克等多种风格的建筑71栋。

索菲亚教堂广场 – 圣索菲亚教堂位于哈尔滨市道里区,近中央大街,是遠远东地区最大的东正教教堂。教堂现为哈尔滨建筑艺术馆,不再行使宗教功能。

防洪纪念塔 - 防洪纪念塔位于中央大街北端的广场上,它是哈尔滨最著名的地标建筑之一。它的建筑设计充满了浓郁的俄罗斯风格,它的后面就是松花江。 斯大林公园 - 斯大林公园是松花江畔避暑游览地之一,与太阳岛隔江相望。建于

1953年,原名"江畔公园",是为了纪念哈尔滨人民战胜两次特大洪水而建立的。中央铁路玻璃栈道 - 在江边的中东铁路桥上,有3处长24米、宽3米的"玻璃栈

道",透过玻璃可直接俯瞰下面的铁轨、枕木、钢梁等原桥的风貌及江面,这里成为了江边的一道亮丽风景。

酒店: 美居酒店或同级(当地五星酒店)

第八天 哈尔滨 - 吉隆坡

机上用餐

早餐后,前往哈尔滨机场送机。

*倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 *以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 *在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市.

联络方式: 价格: 出发日期:



NO SHOPPING TOUR

Highlights:

- Shenyang Imperial Palace
- Panjin Red Beach
- Mt. Changbai Tianchi
- Jingbo Lake
- Stalin park

Meal Highlights:

- Hanging Furnace Bread Roast Duck
- Pot Meat Flavour
- River Crab Flavour
- Jingbo Fish Cuisine
- Northeastern Iron Stew
- **Grill Meat Flavour**

Day 1

KUALA LUMPUR / SHENYANG

MOB

Jingbo Lake

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your depart flight to Shenyang. Hotel: Rayfont Hotel / Holiday Inn or similar (Local 4 stars hotel)

Day 2

SHENYANG

Mt. Changbai Tianchi

B/L/D

Shenyang Imperial Palace - The Shenyang Imperial Palace is located in the center of Shenyang, Liaoning Province. It is one of the two remaining palace complexes in China. Man Qing Ancient Street - The Ming and Qing Dynasties Street, also known as the Ming and Qing Dynasties Street, is one of the most prosperous commercial streets in ancient times

Commander Zhang's Mansion - Also known as "Da Shuai Mansion" or "Little Shuaifu". is located at Chaoyang Street, Shenhe District, Shenyang City. It is the official residence and private residence of Zhang Zuolin and his eldest son Zhang Xueliang.

Miss Zhao Si House - Former residence of Zhao Yizhen, commonly known as Miss Zhao Silou, was named after Ms. Zhao Yizhen lived here from 1928 to 1931.

Hotel: Rayfont Hotel / Holiday Inn or similar (Local 4 stars hotel)

Day 3

SHENYANG-PANJIN-SHENYANG

B/L/D

Panjin Red Beach Corridor Scenic Area - Red Beach Scenic Area is a national 4A level scenic spot and an excellent tourist scenic spot in Liaoning Province. It belongs to the wetland eco-tourism scenic spot and is the perfect combination of natural environment and human landscape. It is a comprehensive green eco-tourism scenic spot integrating sightseeing, leisure and vacation. Located in the Liaohe Delta Wetland. It is a famous national nature reserve in Panjin City of the Liaohe River Delta. The famous tourist spots inside scenic area included: Love Declaration Gallery, Lover Island, Covered Bridge Love Dream, Years Small Stack, Wolong Lake Wharf, Rice Dream Space.

Hotel: Rayfont Hotel / Holiday Inn or similar (Local 4 stars hotel)

Day 4

SHENYANG - JILIN

B/L/D

Jilin Catholic Church (Overlooking) - Catholic Church is located at Songjiang Road, Jilin City, near the northern end of Jilin Bridge and south to Songhua River. It took 10 years to start construction in 1917

Songjiang Middle Road (Coach ride) - Songjiang Middle Road is located in the middle of the Linsonghua River in the city center. From the Linjiangmen Bridge to the Jilin Bridge, it is the main place to watch the smog in winter.

Beishan Park - Beishan Park is a famous tourist attraction in Jilin City. Located in the boat camp area of Jilin City, Jilin Province, it is a prestigious temple and scenic city garden. Hotel: Vienna International Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

Day 5

JILIN - ERDAO WHITE RIVER

B/L/D

Changbai Mountain Scenic Area - The southeast of the scenic spot is adjacent to North Korea and is located on the northern slope of Changbai Mountain, Changbai Mountain Scenic Area is a national 5A-level tourist scenic spot.

Large Tianchi - Tianchi is also known as Longtan, and South Korea is called Baitoushan Tianchi. It is the boundary lake between China and North KoreaTianchi is the crater lake of Changbai Mountain, the deepest lake in China. ->

> Changbai Mountain Scenic Area - The southeast of the scenic spot is adjacent to North Korea and is located on the northern slope of Changbai Mountain. Changbai Mountain Scenic Area is a national 5A-level tourist scenic spot.

Large Tianchi - Tianchi is also known as Longtan, and South Korea is called Baitoushan Tianchi. It is the boundary lake between China and North KoreaTianchi is the crater lake of Changbai Mountain, the deepest lake in China.

Little Tianchi - Xiaotianchi is 3 kilometers north of Changbai Waterfall. In the quiet Yuehua Forest, the altitude is 1780 meters. The lake is round, with an area of 5380 square meters and a water depth of more than 10 meters. The lake is green.

Changbai Waterfall - Changbai Waterfall is located on the north side of Tianchi, at the end of the Weihe River. Take the river to the 1250 meters to form a waterfall with a drop of 68 meters. Because of the famous scenic spot of Changbai Mountain, it is named Changbai Waterfall.

Julong Hot Spring - Julong Hot Spring is located on the northern slope of Changbai Mountain. About 900 meters away from Changbai Waterfall, more than 30 springs spew out, and the water temperature can reach up to 82 °C

Hotel: Changbai Paradise Resort or similar (Local 5 stars hotel)

Sophia Church Square

HARBIN - RED BEACH

Day 6

MT. CHANGBAI - JINGBO LAKE - MUDANJIANG

Jingbo Lake Scenic Area (including 2 trams) - Jingbo Lake is the largest mountain lake in China and the second largest in the world. Jingbo Lake is a volcanic lava lake formed by volcanic eruptions 5,000 years ago and lava blocking the ancient river bed of Mudaniiang

Hangshuilou Waterfall - Also known as Jingbo Lake Waterfall. The waterhole below the waterfall is 60 m deep and is called "Black Dragon Pool"

Hotel: Legend International Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

Day 7

MUDANJIANG - HARBIN

Central Avenue - Central Street is a very prosperous commercial pedestrian street in Harbin. It was built in 1900. The street buildings include 71 buildings of various styles such as the Renaissance and Baroque.

Sophia Church Square - St. Sophia Church is located in Daoli District of Harbin, near Central Avenue, and is the largest Orthodox church in the Far East. The church is now the Harbin Architecture Art Museum and no longer performs religious functions

Flood Control Memorial Tower - The Flood Control Memorial Tower is located on the square at the northern end of Central Street. It is one of the most famous landmarks in Harbin. Its architectural design is full of rich Russian style, and behind it is the Songhua River.

Stalin Park - Stalin Park is one of the summer resorts along the Songhua River, facing the Sun Island across the river. Built in 1953, formerly known as "Jiangpan Park", it was established to commemorate the Harbin people's victory over two devastating floods.

Central Railway Glass Plane - On the Middle East Railway. Through the glass, you can directly overlook the original bridges such as rails, sleepers and steel beams. On the river surface, it has become a beautiful scenery on the riverside.

Hotel: Mercure Hotel Harbin or similar (Local 5 stars hotel)

Day 8

HARBIN - KUALA LUMPUR

MOB

After breakfast, send to Harbin Airport for departure.

Compulsory Optional:

- Shenyang Imperial Palace + Changbai Mountain Scenic Area
- + Jingbo Lake Scenic Area = RM300 / pax
- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

* During major events /	trade shows / pea	k season, accor	nmodation may not	be in the city	mentioned.

Contact :	Price :	Departure Date :	